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Conceptverslag van de Avond van Leusden, Uitwisseling Afvalinzameling op 26 november 
2015 in de raadzaal van het gemeentehuis te Leusden 
 
Voorzitter:  De heer W.R. Vos 
 

Agenda Verslag 

Opening  De voorzitter opent de Uitwisseling om 22.00 uur. Het college onderzoekt 
nieuwe manieren van inzameling van huishoudelijk afval. Als onderdeel 
hiervan zijn de inwoners van Leusden geraadpleegd via een online vra-
genlijst. De resultaten van deze raadpleging worden gepresenteerd.  
 

22.00 – 22.35 uur 
Afvalinzameling 

De heer P. Spiertz-van Wilgenburg, beleidsadviseur duurzame leefom-
geving 
 
Wethouder Van Beurden heeft de raad voor de zomer van 2015 bijge-
praat over de manier waarop het college denkt het nieuwe afvalsysteem in 
te voeren. Leusden behaalt nu al goede resultaten in de afvalscheiding 
maar de wereld staat niet stil. Er moet opnieuw worden gekeken of Leus-
den met dit afvalinzamelsysteem robuust genoeg is voor de toekomst. De 
overheid verscherpt de normering voor afvalscheiding en dat vraagt van 
het college verdere daadkracht op het gebied van afvalscheiding. 
Het college gaat uit van vier doelstellingen om de afvalscheiding verder 
aan te scherpen. Het is heel belangrijk dat het college van de inwoners 
verneemt hoe deze tegen de afvalinzameling aankijken. In de maanden 
september en oktober 2015 heeft de gemeente inwoners via een enquête 
naar hun mening over de afvalinzameling gevraagd.  
 
De heer Spiertz-van Wilgenburg geeft een presentatie over het afvalbe-
leid. De presentatie is via de griffie op te vragen. 
 
Het gaat om afval zoals dat wordt aangetroffen in de huisvuilzakken. Het 
gaat niet om de inzameling via glasbakken en tuinafvalplekken. Er zit nog 
een groot deel gf-afval in de huisvuilzakken. In opdracht van de gemeente 
worden door een gespecialiseerd bureau sorteeranalyses uitgevoerd.  
 
Wethouder Van Beurden zegt dat ongeveer 50% van het Leusder panel 
heeft meegedaan aan de enquête. Naast de mensen die via het Leusden-
panel hebben gereageerd zijn er ook veel mensen die via een open link de 
enquête hebben ingevuld. 1200 Leusdenaren hebben de moeite genomen 
de enquête in te vullen. De gemeente gaat altijd voorzichtig met dit soort 
cijfers om omdat deze niet zijn bedoeld om een zwart-wit keuze te maken. 
Het gaat om kwalitatieve cijfers die een voorkeur of een mening aangeven. 
Het zijn geen statistisch harde cijfers waarbij de conclusie kan worden ge-
trokken dat 50% voor of tegen is. Hij vindt de resultaten zoals die zijn 
voortgekomen uit deze opkomst te belangrijk en wil ze daarom aan de 
raad presenteren. 
 
De heer Spiertz-van Wilgenburg zegt dat het onderzoeksbureau heeft 
aangegeven dat het ten aanzien van de enquête om een representatieve 
opkomst van de Leusdense bevolking gaat bij.  
 
Er is geen onderzoek gedaan op welke momenten mensen zelf huishou-
delijk afval naar de Milieustraat brengen. Medewerkers van de Milieustraat 
geven aan dat het lastig is aan te geven welke mensen regelmatig zelf het 
huisvuil wegbrengen. 
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De vraag over het werken op afspraak is voortgekomen vanuit het oogpunt 
van de dienstverlening zoals die binnen het gemeentehuis gaande is. Daar 
wordt steeds meer op afspraak gewerkt waardoor mensen direct geholpen 
kunnen worden. Dat is de reden waarom die vraag ook voor de Milieu-
straat is gesteld. Op sommige tijdstippen zijn er bijna geen bezoekers op 
de Milieustraat terwijl daar wel mensen aanwezig zijn. Als de Milieustraat 
op die momenten gesloten zou zijn kunnen de medewerkers elders wor-
den ingezet. Het is bekend dat het op zaterdag vaak wel heel druk is bij de 
Milieustraat. 
 
Er wordt gekeken hoeveel gf-afval zich nog in het restafval bevindt. Men-
sen geven aan dat zij het prettig vinden als het afval eenmaal per week 
wordt opgehaald omdat het anders te veel gaat stinken. Het gf-afval is een 
belangrijk aandachtspunt.  
 
Wethouder Van Beurden vult aan dat er nog veel gf-keukenafval verdwijnt 
in de restafvalzak. Er wordt gekeken of daar extra aandacht aan kan wor-
den besteed. Het zal geen aanleiding zijn het gft-afval anders in te zame-
len omdat dit verder heel goed verloopt. 
 
De heer Spiertz-van Wilgenburg rondt zijn presentatie af.  
 
De verhouding papierinzameling ligt op circa 80-20.  
Wethouder Van Beurden vult aan dat deze vraag is gesteld omdat het col-
lege wil weten of de inwoners het ermee eens zijn dat een deel van de pa-
pierinzamelingsopbrengst wordt doorgeleid naar de verenigingen als deze 
meer papier gaan inzamelen of dat de inwoners willen dat dit ten goede 
komt aan de totale afvalstoffenheffing. 
 
De heer Spiertz-van Wilgenburg zegt dat het college op 11 februari 2016 
een voorstel aan de raad wil voorleggen. Nadat het kader is vastgesteld en 
de richting bekend is, kan verder worden gewerkt aan het uitvoeringsplan. 
De invoering zou dan plaats kunnen vinden in het jaar 2017-2018. 
 
Wethouder Van Beurden geeft aan dat Leusden voor de afvalinzameling 
een eigen model zal opstellen. Uiteraard worden de ervaringen van andere 
gemeenten en vergelijkingssites daarin meegenomen. 
 
De uitslag van deze enquête wordt wel meegenomen in de voorstellen. 
Gekeken wordt of het milieurendement wordt gehaald, wat is het systeem 
dat daarbij het best past en hoe zit het met de kosten. Daarnaast worden 
de voorkeuren van de inwoners meegewogen. 
 
De financiële consequenties komen later aan de orde. Wel is meegeno-
men dat elke variant wordt afgewogen op het behalen van de doelstelling 
in 2020: 75 kg restafval. Tevens is er een relatie tussen de ophaalfrequen-
tie en de keuze die aan de raad zal worden voorgelegd. Dat wordt meege-
nomen in het financiële voorstel. 
 
De planning staat vermeld in de presentatie en ten aanzien van de com-
municatie wil hij kijken naar het voorbeeld zoals hij dat in de gemeente 
Doesburg heeft gezien. 
 

Sluiting De voorzitter sluit de uitwisseling om 22.35 uur 
 


